
Koulurauhan julistus 2021
selkokielellä
Tänään 25.8.2021 julistetaan koulurauha
kaikille Suomen koululaisille, päiväkotilapsille
ja opiskelijoille.

Julistuksen teema eli aihe on 
turvallisuus. 

Turvallisessa koulussa kaikilla on hyvä olo
Turvallisuus on tunnetta, 
että sinusta välitetään ja olet tärkeä.
Turvallisuus tuntuu hyvältä.

Koulun täytyy olla turvallinen.
Silloin kaikilla on hyvä olo koulussa.

Turvallisessa koulussa kaikki ihmiset 
ovat ystävällisiä ja hyväksyvät toisensa.
Olemme erilaisia,
mutta kaikki yhtä tärkeitä.
Jokaisella on oikeus olla
oma itsensä, juuri sellainen kuin on.

Koulussa ketään ei saa kiusata tai syrjiä.
Ketään ei saa jättää yksin,
sillä yksin olo ei ole turvallinen.

Koulurauhan julistus kehottaa:
ole ennakkoluuloton!
Kohtele kaikkia koulussa samalla tavalla 
ja ole avoin erilaisia ihmisiä kohtaan.

Mikä on koulurauhan julistus?
Koulurauha julistetaan joka vuosi. 
Julistuksen aihe vaihtelee,
mutta yksi asia pysyy. 
Koulurauhan julistuksen tarkoitus on edistää 
hyvinvointia ja turvallisuutta koulussa. 

Turvallista ja mukavaa kouluvuotta!


